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Betle!: beëindiging activiteiten vcor Ce ASt),Uden

Geachte darnes en heren,

ïeletl'gesteld maar ook bercrgd stoppsn wij met onze activiteiten vanuit de the*ragroepïoegankeliikheid van de Adviesraad Sociaal Domein ude*. ln deze brief aan u allen willen wij eenbeeld geven van het prsces dêt wij de aÍgelopen jaren hebben doorropen en wat uit*indelijk heeftgeleid tot ons besluit.

clooo
op 4 oktober 2014 heeft de inspirerende G1000 bijeenkomst plaatsgevcndeÍ1. fsn *ie'we manierom burgers te mobiliseren en ideeên voor beleid en uitvoering te gelereren. 32i ideeén zijningebrachten reker 1g ideeën iidee:10,59,6r.,65. 73,74,1Q3,ri0,r2s,136,1"40,15S, 151,170,t99'267' 304' 31ol blijken betrekking te hebben op cie kwaliteit van de zorg en de r:penbare *rinrteAan het eind van de dag zijn de l0 beste icjeeën via sternnring gekoten.
ïwee van onze ideeën daarvan hebben wij concreet een vervcig wiilen geven:
- ldee 3: gegarandeerde zorg voor iedere udenaar in cle g*n.,""nt* uden lnaar voorbeeld

VN- verdrag).
' ldee 8: gebruikers betrekken v{}ór de uitwerkingen van pta*nen, biiv. de gieÍsli.jnen en geleidelijne*

voor slecht:ienden rond de Markt,
De leden van de werkgroepen die vanurt de G10o0 eijn cntstaan, heliben ,n zel|besloten samen t€
Saan rnet de lederr van stichting Platform Mensen met een Handicap uden {sinels lggglll actiefbinnen de gerfieente uden) en te gaan werken onder de naam Drempers weg uden.

0renpeh WeE Uden Í0!'LUJ
DWU is ênthousiast van elarl gegaan vanuit twee clisciplines: Znrg & weleijn en Toegankeiijkheid.
Diverse thema's riin opgepakt en ín veelvuldig overleg met de geineente heeft de samenwerking rnethet vorige college en de medewerkers stap ví)or stap gestalte gekregen. Leerlingenvervoer,
Regiotaxi, klachlen m'b't. de dienstverlening van welzorg en de nieuwe aanbestedi*g verstrekkinghulpmiddelen waren o.ê. 'Zorg, thema,s.
vanuit ïaegankelíjkheid is door oni een 'convenant openbare rilimte' uitgewerkt en voorgelegd aande gemeente. Aanreiding was EIe behcefte êan een b*tere csmmunicatie hij preijecten,
procesatsprakelr én uniforme afspraken over toegankelijkheidseisen vàn de openbare rujmte. Hetconvenant is na uitvoerige afsïemming óp ?0 april 2017 closr wethouder F. van den Berg namens hetCcllege *ndertekend.
DWU heeft 0.}k stappe$ cnclernornen orn in het karier van rte begroting te koínen tot
burgeriniliatieve n {eiffertes}. De subsÍdie in het kader van de renovatielr*n speeltuin de wiebert isdaarbii het prachtíge resultaat" Sinds eind 2018 is deze speeftuin een plek waar kinderen met enaonder beperkíng samen kunnen spelen, bewegen, íachen en huilen.
Naast diverse adviezen hebben we ook een adviet uiigebracht nl.b.t- de toegankelijkheid van debushaltes' fen eerste budget heeft geleid tot ete aanpassing van een aantal bushaltes. Het vervolg irons echter onbekend en evaluatie rnoet nog plaatsvinclerr.
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Ondaaks het Convenant is de sarnenwerking tussen DWU e n de gerneente met wisseienrl succes
verlopen. Eestuurlijk en ambte'iik overleg zijn structureel naodzakeliik gebleken om afspraken op te
frlssen er beterschap te beloven.
De conrmunicatie rs van begin aÍ aan lastig geweest. Met sanrmige rnedewerkers is een goeete

sarnenwerking ontstaan.
Belangri,ike grote projecten zoals 5t. janstraatlBirgitinÉtsenstraat en de aanpassing van de Markt, zijrr
gezame*lijk besproken en t0t in detail nagelopÊn $m te vsldoen aan de afspraken uit het Convenën!.
Bij de Markt ir daarbij brief- en rnailwisseling ontstaan over de wiize van uitvoeren op essenliêle
prnten, waarop wij ïot op heden geen inhoudelijk antwcord hebben ontvengen,

N ie.ury Qaltgge_yat:_8-&!ry
Het huidige College is in de lor:p van 2018 van start gegaan. Van i:egin af aan is claarbij ctuicielijk
gehleken dat hel College de procesafsprak€n van het Cr:nvenarlt niet r,yil reepecteren. Oit is duidelijk
nÊaí voren gekomen bij het projectplan voor de herinrichting van de Marktstraat: DWLj weret in een
comínentaar positie geret en werd niet vanaf het begin betrokken {programrna van eisen}. Wil
hebben dêarover e€n brief aán de Raad geeonden en beargunrenteerd een beroep gedaan op de
contrclerende en toetsenele taak van de Raad. De Raad heeft de brief voor beantwoarciing aan het
C<lliege overgetJragen. DWU krijgt ver"volgens geen anturoorcÍ i Kortom op zowel inhorrri *is
communicatie schiei de SemeenlÊ tekort en houdl de gemeente u ich niet aan het Convenant.
Op meerdere onderwerpen wordt geen voortgang genaakt. Dit resuiteert in een krnglist iJie we in eie

overgang naar de ASD naar de gemeente hebben verzonden. Conrmunieatie schiet tekori en
antwoorden ontbreken. Na de begrotingsbehandeling wordt hij medewerkers via mailcontact
meerrnalen gevíaagd naar pro1ecten 20L9: geen communicalie en gëen antwoorden.

Van!!4{U naar Adqissraad
In de !ussentijd is ook gewerkt aan een Adviesraad Sociaal Dornein met daarin verschillende
taakvelden. Dit proce$ heeft veel tijd en energie gekc:t van ele tretrokken doelgroepen en mei n.iín€
de voarriïters.
Dit traject heeft ook zijn weerslag gehad op DWU en de onduidelijkheid hoe verder. Daarom is ernd
2018 vanuit OWU nog €en herinneringshrief met lopende zaken verzonden: onbeantwaord !

Bij het aantreden vaq cle ASD.Uden is bestuurlijk bevestigd dat het Convenarrt in stand blijÍt. llit was
ook voorwÊarde van OWU on'ï over te gaan naar de ASD-Uden.

êeilsi{illih-svqrlec
Recent hebben twee bestuurlijke overleggen plaatsgevonden.
De vocrzitter van de themagroep Toegankelijkheid heeft overleg gehad nret wethouci*r l. Verkui.jlen
Duidelijk is geworden dat de wethouder feitelijk van het Convenant af wil en denkt aan een
Convenant 2.0. ln hel overleg komt ook naar voren dat het nieuwe afdelingshaofd Ruimte het
Convenant lcgisch van opzet vindt. De aanwezige projectleidergaat zich inspannen onr antwor:rden
uit de organrsatie los te krijgen
Het bestuur van cíe Á5D-Uden heeft veÍvolgens een overleg gehad rnet de wetheiuders 6. van
Heeswijk en M. Prirrssen. De wethouder Openbare Ruimle die voor onae themagroep Íeer belangrijk
is, waE niet aanwezig bij dit overleg.
Het overleg verliep niet prettig" welhouder Prinssen haakte vcortijdig aÍ i.v.m. een andere aflpraak
en wethoudêr Van Fleeswijk haalde artikelen aan uit de Verordening. ln het project Centrtrrnvisie
werd de rol van cle ASD-Uden niet erkend overeenkomstig het Convenant.
Kortorn weínig respect waarbii het gevoel ons bekruipt dat er een ASD is ingesteicJ omdat het rïí]et.
een formaliteit, waaraan op deze manier door de gemeente is voldaan.



De ASD-Uden is een zelfstanctige stichting met een eigen financiêle verantwoordelijkheid. Hoe ir hetdan mogelijk dat de gemeeÍtte Ëen deel van de subsíclie achterhoudt en zelf de uitbetaÍing van rleonkcstenvergoedingen wil doen. vooraf nooit over gesproken: cle genreente verandert 6e spelregelstijdens de wedstrijdr Her cnibreekt kennerijk ten principare aán vertrouwen.

gad jspele€ryslallicer:
De gemeent€ legt veel waarde te hechtefi aan participatie en de ineet van vrijwilligers. De praktijk ;snaar onze mening anders.
Al vele jaren werken ervaringsdeskundigen vrijwillig aan het behartigen van de belangen van mensen
met een beperking oÍ handicap. ln het kader van het geratificeerd€ vlrl-verdrag is door DWU gewerkt
aan een verdere versterking van clele helangenbehartiging en het bevorderen van inclusieí denken,wij hebben sns (prolactief opgesteld bij allerlei onderwerpen en op een kritische manier eenpositieve bijdrage urillen leveren.
vríjwilligers vormen vaak een te6enkracht omdat er een proces van omclenk*n blj cle geÍneentê rnoetplaatsvinden. Belangrijk is dat vrijwilligers vanuit hun inleresse, aingeving, kennis enz. hun bijdragewillen leveren aan het verbeteren van de sam*nleving iri uden. Belangrijl is aaarbij ook dat Êr ruimre
wordt gegeven am lelf te kunnen hepalen wat nodig is orn doelen re Àereit<en. verlrouwen in het
handelen van vrijwilligers is een randvoorwaarcle. vrijwitligers geven in al hun activiteiten feitelijkgratís advies aan de gemeeÍlte. Dat vraagt in Uclen op dit moment toch wel om een zeer lange aden.
De gemeente heeft geen idee hoeveel uren aan voorbereiding en overleg, geheel vrijwillig worclen
besteed. Vrijwilligers zijn goud waardl
Hel nakomên van afsprakert en het op alle niveauE comrnuniceren tussen geme€nte en vrijwilligers,
zijn daarbij e$sentieel. wii mortÊn constateren dat de <lrempeÍs oak op dat gêbied nog lang niet wegrijn.

wij h*pen u híermecïe een beeld Íe hebben gegeven van onze beweegredenen om onre activiteiten
te beilindigen' Ook on:e regionale activiteiten vanuit rje themagroep ioegankelijkheid, zsals het
Regionaal overleg Gehandicapten, het Reizigersplatform en de vertegenwaordiging in de
cebruikersraad van de Maashorst wsrden hiernrede beëindigd. uet lndere woorden de belangen
van Uden komen in deae overlegorganen niet meer aan de orde.

Met vriendeliike groet,

A. J0osten- kers j
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